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A Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság

2021. december 01-i
NYILVÁNOS üléséről

Az ülés helye: Budaörsi Polgármesteri Hivatal II. emelet nagyterem (2040 Budaörs,
Szabadság út 134.)

Jelen voltak: Laczik Zoltán elnök, dr. Czuczor Gergely, Farkas Benedek, Monostori-
Kalovits  Márk,  Stift  Nándor  képviselők  és  Bereczki  Krisztina,  Spányik  József,
Matuszkáné Papp Ilona, Keller-Deák Kristóf, Betlehem Csaba külsős bizottsági tagok

Igazoltan távol: Kisberk Balázs képviselő. 

Jelen voltak továbbá  : 
Polgármesteri  Hivatal  részéről: Biró  Gyula  alpolgármester,  Vágó  Csaba
kabinetvezető,  Erdős  Károlyné  jegyzői  irodavezető,  Zsák  András  közoktatási
osztályvezető.
Skype-on  vett  részt: Könye  Csilla  költségvetési  osztályvezető,  Lőrincz  Mihály
műszaki ügyosztályvezető.

Jegyzőkönyvvezető: dr. Sándor Anett

Laczik  Zoltán  elnök: Tisztelettel  köszönt  mindenkit  a  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottság ülésén. A Bizottság 11 tagja közül 10 tag jelen van, így
az ülés határozatképes. Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkérte Spányik József bizottsági
tagot, aki jelezte, hogy vállalja a feladatot. 

Spányik József bizottsági tag jelezte, hogy vállalja a jegyzőkönyv hitelesítését.

A  Bizottság  10  egyhangú  igen  szavazattal  támogatta,  hogy  Spányik  József
bizottsági tag legyen a mai ülés jegyzőkönyvének aláírója.  

Laczik Zoltán elnök: Ismertette a meghívón szereplő napirendet. A meghívó szerinti
6.  napirendi  pontot  A  gyermekek  napközbeni  ellátása  keretében  biztosított
gyermekétkeztetés, valamint a gyermekintézményekben biztosított egyéb étkeztetés
intézményi  (nettó)  térítési  díjáról  szóló  13/2011.  (III.28.)  önkormányzati  rendelet
módosítása c.  napirendet  az  előterjesztő  visszavonta,  ezért  ezt  a  napirendről
leveszik.

Vágó  Csaba  kabinetvezető: Szeretné  megerősíteni,  hogy  visszakéri  a  6.
napirendet.

Laczik Zoltán elnök: A sürgősségi indítványként indult Külön gondoskodást igénylő
gyermek térítési díja c. előterjesztés nem készült el, így ezt a bizottság nem tudja
tárgyalni.  Feltette szavazásra az így módosított napirendet,  melyet a bizottság  10
egyhangú igen szavazattal elfogadott.



18/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat
Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

A. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása
Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága úgy dönt, hogy Spányik József képviselő bizottsági tagot
választja meg, a jegyzőkönyv bizottsági tag aláírójának.  

B. Napirend:

NYILVÁNOS ülés:

I. Testületi Hatáskör: 

1.) Budaörs Város Önkormányzata 2021. I.-III.  negyedéves gazdálkodásáról szóló
tájékoztató

2.)  A  Zippel-Zappel  Német  Nemzetiségi  Óvoda  intézményvezetői  pályázatának
elbírálása

3.)  A  Budaörsi  Jókai  Mór  Művelődési  Ház  igazgatói  álláshelyére  kiírt  pályázati
felhívására beérkezett pályázatok elbírálása

4.) Helyi Esélyegyenlőségi Szószóló beszámolója tevékenységéről
5.)  Javaslat  az  önkormányzat  saját  halottjává  nyilvánítás  szabályozásáról  szóló

önkormányzati rendelet megalkotására
6.) Városi Sportcsarnok 2022-re vonatkozó pályázatainak elbírálása
7.) Óvodai álláshelyek módosítása
8.)  Budaörs  Város  Önkormányzata  fenntartásában  működő  óvodákban

foglalkoztatott  óvodapedagógusok  illetménypótlékának  meghatározásáról  szóló
134/2020. (XII.18.) Polgármesteri határozat módosításáról

9.)  A  közművelődési,  közgyűjteményi  és  művészeti  intézmények,  valamint  a
költségvetési soron támogatott társadalmi szervezetek/ egyéb szervezetek 2022.
évi munkaterveinek elfogadása

10.) Támogatási előleg kérése a PRIMANIMA 2022 FESZTIVÁL előszervezésének
biztosítására  

11.) A Budaörsi Latinovits Színház SzMSz-ének módosítása

Napirend előtti hozzászólások: 

Spányik József bizottsági tag: A 11. napirendi pontban érintett, ezért ott eltekintene
a szavazástól. Továbbá szeretné a bizottságot egy ülésre meghívni a BABtérre. Ezt
azért  tartja fontosnak, mert  a személyes jelenléttel  érzékelhető jól  a BABtérnek a
működése. Nyitottak az időponttal kapcsolatban.

Vágó Csaba kabinetvezető: Ez korábban felmerült, hogy hívják meg a bizottság és
a testület tagjait a BABtérbe, de ezt visszautasították, mivel a BABtér képviselői ezt
sokkal jobban megtudják tenni. Javaslata az lenne, hogy 8-a után - ha a testületi ülés
lement – lenne érdemes egy fél  napot arra szánni,  hogy adott  esetben leülnek –



elfogadva  a  meghívást  –  és  körbe  néznek,  együtt  töltenek  egy  bizottsági
hangulatmentes, intimebb fél napot.
Két dolgot mondana még. Egyik, hogy a szakmai javaslatot tartalmazó előterjesztés,
ami nem készült el, nagyrészt elkészült, de még volt egy olyan utolsó tárgyalás, amit
tegnap vagy tegnapelőtt bonyolítottak le a munkatársak, tehát ilyen módon ezt nem
tudták megfelelő formába hozni. Áttételesen csak annyit mondana róla, - miután ez
személyes adatokat is tartalmazó előterjesztés lesz majd a Képviselő-testület előtt és
zárt ülésen fogja emiatt tárgyalni - hogy gyakorlatilag a városban az egyik komoly
odafigyelést  igénylő  óvodáskorú  gyermeknek  a  sorsát  kívánják  rendezni.  Nem
mondana többet erről, mert akire ránézett a szeméből látja, hogy tudja miről van szó.
A  másik,  szintén  egy  előterjesztés  van  folyamatban,  ami  inkább  tulajdonosi
bizottságot érint,  mint a KMISB-t,  de ennek ellenére azt gondolja,  hogy mindenki
számára,  aki  a  KMISB tagja  érdemes tudnia,  hogy korábban volt  egy döntése a
Képviselő-testületnek 2019-ben decemberben. A korábbi tervezett kézilabda csarnok
helyére egy asztali tenisz csarnokot álmodtak meg és ehhez járult hozzá a bizottság
nyomán a Képviselő-testület is. Most ennek a helyzetét kívánják rendezni többféle
szerződéses megállapodással. Ennek a tárgyalásai részben még tartanak, részben
pedig további feltételeket is megfogalmaztak a korábbi döntésnek megfelelően, hogy
hogyan hajlandóak ezt a helyzetet jól  kezelni és aláírni  minden ezzel kapcsolatos
megállapodást. Ezt a Képviselő-testület folyja tárgyalni jövő héten. Azért mondta el,
mert elnézést szeretne kérni, hogy nem tudták a bizottság elé hozni, sem egyiket,
sem másikat. Elnézést azért is, hogy a testületre pedig enélkül beviszik, de szerinte
fontos mind a kettő.

Laczik Zoltán elnök: Technikai okokra tekintettel javasolja, hogy tartsanak tárgyalási
szünetet, melyet a bizottság 10 egyhangú igen szavazattal támogatott.

19/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat
Tárgyalási szünet

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága technikai okok miatt tárgyalási szünetet rendel el.

Laczik Zoltán elnök: Vége a tárgyalási szünetnek, folytatódik a bizottság ülése.

dr.  Czuczor  Gergely  képviselő: A  Templom  téren  felállított  karácsonyfával  és
koszorúval  kapcsolatban  szeretné  elmondani,  hogy  egyrészt  balesetvédelmi
szempontból  is  kifogásolják,  annyira  szűkké  tette  a  teret,  hogy  nehezen  lehet
elmenni  mellette.  Másik  az,  hogy pont  a  gyertyagyújtásnak a  hangulatát  nehezíti
meg,  szűkíti  le  a  látóteret.  Korábban  vékonyabb  vagy  filigránabb  fenyőfák  álltak
gyönyörűen feldíszítve, most is gyönyörű, csak funkciójában gyakorlatilag eltakarja a
koszorút, ami nem egy kis látvány. Az adventi koszorú egy hatalmas monumentális
alkotás és mégsem látható föntről. Ezt kérné, ha lehet a jövőben. Valószínű, aki ezt
állította  nem  volt  még  ilyenen,  vagy  nem  budaörsi,  nem  tudja,  hogy  ki  lehetett,
fogalma sincs ki volt az állítója, de ettől kezdve gyakorlatilag a látóteret szűkítette.
Azt kéri, hogy jövőre erre legyen kedves figyelni a vállalkozó, aki ezt felállította.



Vágó  Csaba  kabinetvezető: Szeretne  visszakérdezni,  hogy  nagy  lett  a  fa  a
Templom téren, az a baj? Az, hogy a koszorú máshova menjen az nem merült fel
ezek szerint.

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető: Évek  óta  ugyanaz  a  cég  állítja  a
fenyőfákat. Semmi olyan nem volt, hogy más tette volna. Ő sem érti, hogy most túl
nagy vagy túl szép a fa?

dr. Czuczor Gergely képviselő: Nem a szépségét vitatta, hanem óriási lett. Azt kell
megérteni, hogy kitakarja a koszorút. Menjenek el a Templom térre, nézzék meg, a
korábbi évekhez képest háromszorosa a szélessége a fának és arrébb tenni azt a
kiépített dolgot, nem is érti a hozzászólást. 16 éve azon a helyen van. Lehet persze,
bárhová fel lehet állítani, csak akkor megint pénzt kell kérni rá, nem érti a kérdést.
Egy bevett normális viszonyrendszert miért nem lehet jövőre visszaállítani, a 2022-es
évről beszélt. Az idei év már ilyen szempontból elment, nem kifogásolni szeretné,
hanem  a  jövőre  nézve  szeretné,  hogy  legyen  körültekintő  az  alvállalkozó,  a
vállalkozó – ezek szerint a Joki, ha jövőre is ő nyeri ennek a lehetőségét – hogy ne
ekkora fával érkezzen. Még egyszer, nem a szépségét vitatta, mert gyönyörű, csak
funkciójában kitakarja a koszorút.

Lőrincz Mihály műszaki ügyosztályvezető: Rendben, a jövő évben figyelni fognak.

Vágó Csaba kabinetvezető: Csak annyit szeretett volna kérdezni, hogy van-e arra
lehetőség, hogy más szögben kerüljenek egymáshoz képest föl, akár 2022-ben, és
ezek  szerint  nincs.  A kérésetekre  jövőre  egy kisebb fát  fognak  állítani.  Mennyire
legyen kicsi?

Biró Gyula alpolgármester: Szeretné a bizottság tudomására hozni, hogy elkészült
az intézményfelújítási terv, ami minden évben ilyenkor ősszel szokott elkészülni. Ez
régebben  úgy  volt,  hogy  elindultak  és  végig  járták.  Most  a  vírus  helyzetre  való
tekintettel  az a döntés született,  hogy megpróbálják ezt  is Skype-on megcsinálni.
Ezek után kezd egy kicsit  aggódni.  Valahogy úgy menne,  hogy negyed óránként
mindig  más intézmény kapcsolódna be,  természetesen a  képviselők  és  a  külsős
bizottsági tagok kapnak egy linket, amin bármikor be tudnak kapcsolódni. Legkésőbb
pénteken magát a listát meg fogják kapni.  

Napirendek tárgyalása:

I. Testületi Hatáskör: 

1.)  Budaörs  Város  Önkormányzata  2021.  I.-III.  negyedéves  gazdálkodásáról
szóló tájékoztató

Könye Csilla költségvetési osztályvezető: Ismerteti az előterjesztést. 

Laczik  Zoltán  elnök:  Az  előterjesztéshez  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett,  így
felteszi szavazásra a határozati javaslatot, melyet a bizottság 8 igen 2 tartózkodás
szavazattal elfogadott. 



20/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat
Budaörs Város Önkormányzata 2021. I.-III. negyedéves gazdálkodásáról szóló
tájékoztató

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek Budaörs Város Önkormányzata 2021. I.-
III. negyedéves gazdálkodásáról szóló tájékoztató elfogadását az 1-23. mellékletek
szerint.

2.) A Zippel-Zappel Német Nemzetiségi Óvoda intézményvezetői pályázatának
elbírálása

Laczik  Zoltán  elnök:  Az  előterjesztéshez  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett,  így
felteszi  szavazásra a határozati  javaslatot,  melyet  a bizottság  10 egyhangú igen
szavazattal elfogadott. 

21/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat
A  Zippel-Zappel  Német  Nemzetiségi  Óvoda  intézményvezetői  pályázatának
elbírálása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási Művelődési Ifjúsági és
Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  Zippel-Zappel  Német
Nemzetiségi Óvoda intézményvezetői feladatainak ellátására 2022. január 1. napjától
2026. december 31. napjáig Ruppel Irént bízza meg.

Stift Nándor képviselő: Kéri, hogy tartsanak 5 perc tárgyalási szünetet.

Laczik  Zoltán  elnök:  Stift  Nándor  képviselő  javaslatára  tekintettel  felteszi
szavazásra,  hogy  tartsanak  5  perc  tárgyalási  szünetet,  melyet  a  bizottság  10
egyhangú igen szavazattal támogatott.

22/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat
Tárgyalási szünet

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága 5 perc tárgyalási szünetet rendel el.

Laczik Zoltán elnök: Vége a tárgyalási szünetnek, folytatódik a bizottság ülése.



3.) A Budaörsi Jókai Mór Művelődési Ház igazgatói álláshelyére kiírt pályázati
felhívására beérkezett pályázatok elbírálása

Laczik Zoltán elnök: Két pályázat érkezett, ezt egy felkért közművelődési szakértő,
illetve  egy  szakmai  bizottság  megvizsgálta,  tett  ajánlásokat  a  KMISB  illetve  a
Képviselő-testület felé, melynek ismertetetésére kéri az előterjesztőt.

Zsák András közművelődési osztályvezető: A szakértői bizottságot a jogszabály
alapján állították össze. Ennek a vezetője Kary József, aki ennek a szakmának az
egyik  legelismertebb  szakembere.  Mindkét  pályázóval  nagyjából  egy-egy  órás
meghallgatást folyatatott  a bizottság, és ez alapján állapította  meg a véleményét,
nem állapított meg sorrendet. Az egyik pályázó esetében – Artner Szilvia – az 5 éves
szakmai  gyakorlat  követelményét  hiányolta,  illetve  nem  látta  bizonyítottnak  a
bizottság.  Ebben  arra  az  álláspontra  helyezkedett,  hogy amennyiben  a  jövő  heti
testületi ülésig a pályázó be tudja mutatni ezeket az igazoló dokumentumokat, ami
alapján a szakértő úgy látja, hogy az 5 éves szakmai gyakorlatnak a feltétele teljesül,
akkor a pályázatát érvényesnek lehet tekinteni. Ebben az állapotában, ahogy most
rendelkezésre áll, nem érvényes a pályázat. Amennyiben ezt a pályázó pótolni tudja
és az 5 éves szakmai gyakorlatnak a ténye bebizonyosodik, akkor pedig a bizottság
a két pályázatot egymás mellett tekintve a Szilvia pályázatát szakmailag nem tartotta
megalapozottnak és támogathatónak. A másik pályázó – Simon Erika – pályázatát
pedig támogathatónak tartotta,  de nem 5 esztendő időtartamra, hanem ennél egy
rövidebb  időtartamra.  Most  van  lehetősége  a  KMISB  tagjainak  a  két  pályázótól
kérdezni, meghallgatni, amennyiben ki kívánják egészíteni a pályázatokat.

Laczik Zoltán elnök: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy minkét pályázó jelen van,
aki  szeretne  kérdést  feltenni,  arra  most  van  lehetősége,  illetve  ha  a  pályázó  az
elmondottakon kívül szeretne valamit közölni.

dr. Czuczor Gergely képviselő: Mindkét pályázóhoz ugyanazt a kérdést tenné fel,
hogy egyenlő esélyek legyenek. Hogyan képzeli el az intézmény jövőjét 5 év múlva,
hova szeretne eljutni a mostani pozíció révén? Általános kérdés, csak röviden kéri,
hogy válaszoljanak.

Laczik Zoltán elnök: Javasolja, hogy ABC sorrendben válaszoljanak a pályázók.

Artner Szilvia pályázó: Azt gondolja, hogy 5 év múlva Budaörs közművelődése a
város  innovatív  és  dinamikus  fejlődésének  megfelelően  olyan  színvonalú  lesz,
amilyen  Budaörshöz  méltó.  Lesznek  kulturális  alapú  gazdasági  fejlesztésű
programok a közművelődésben, ami olyasmit jelent, hogy kulturális séták, a belföldi
turizmust  vonzó  Budaörshöz  kapcsolódó  programok  és  egy  város  brendet  építő
tendencia a közművelődésben, a várossal szorosan együttműködve és a város többi
nemcsak  önkormányzati  fenntartású  intézményeivel.  Tehát  a  művelődési  ház
bizonyos ernyő, kulturális ernyő-szervezet, programszervező iroda, kulturális centrum
szerepét látná el és egy kulturális kapu képét nyújtaná. Ahogy Budaörs egy tranzit
város  a  közlekedésben  Budapest  és  az  agglomeráció  és  a  vidék  között,  így  a
kulturális  intézményei  és  művelődési  háza  is  egy  hasonló  feladatot  látna  el.



Kapcsolatot  teremtve  más  városokkal,  más  forrásokat  is  felkutatva,  mint  az
önkormányzati támogatás, külföldi kapcsolatokat keresve esetleg, különféle kulturális
brendekkel foglalkozó cégekkel, illetve szervezetekkel közös programok kidolgozása,
amik a városra illeszthetők. Gondol itt  arra például,  hogy van ez a Budapest 100
program, mai most már 8 éve van. Egy pályázatból indult,  ami a lakosságot arra
kérte, hogy Budapestről száz szóban írjon egy-egy történetet és most már ott tart,
hogy minden évben van  ebből  egy kiadvány és  egy óriásplakát  kiállítás,  amihez
grafikusokat kérnek fel, helyi grafikusokat arra, hogy illusztrálják a történeteket, az ő
műveikből  lesz  kiállítás  és  velük  együttműködve  indíthatnánk  egy  Budaörs  100
programot is. 

Biró  Gyula  alpolgármester: Szakmai  bizottság  azt  állítja,  hogy  nem  teljesül  a
követelmény, mely szerint 5 éves szakmai gyakorlata van, ez igaz?

Artner Szilvia pályázó: Nem gondolja, hogy ez igaz. Prezentálni tudja az 5 éves
szakmai gyakorlatot. Félreértette azt, hogy ő vezetői gyakorlatnak gondolta, ezt az öt
évet és nem nyújtotta be külön a szakmai gyakorlatra vonatkozó kéréseket. Elolvasta
az  EMMI  ide  vonatkozó  rendelkezését  mára  és  ő  követelménynek  az  5  év
közművelődési gyakorlatot állítja, nem közvetlenül közművelődési intézményben, de
közművelődési  jellegű feladat  végzését.  Népművelődési  szakon végzett,  ott  eleve
közművelődési  gyakorlat  volt  az  egyetemi  gyakorlat  és  utána  is  dolgozott  a
közművelődésben.  Viszont  hosszabb  ideig  nem  állami  intézményben,  nem
közművelődési  intézményben,  de  közművelődési  feladatokat  végzett,  kulturális
projektvezetőként a Zsámbéki Nyári Színháznál, 5 évet megbízási szerződéssel. A
zsámbéki  művház  és  az  önkormányzat  egy  közösen  létrehozott  egyesületén
keresztül bízott meg munkával mindenkit, szóval kiszervezték a munkát. És ez nem
volt egyértelmű számára, hogy munkáltatói igazolást tőlük milyen módon kérhet. Ez
megoldható elgondolása szerint.

Laczik Zoltán elnök: Szeretné itt is hangsúlyozni, amiről volt szó, vagy talán még
lesz  is  szó,  amint  a  szakmai  bizottság  javaslata  is  csak  javaslat,  úgy  az
önkormányzati  bizottság mai  döntése is  csak javaslat  a  Képviselő-testület  felé.  A
végső döntést a Képviselő-testület fogja meghozni a december 8-i ülésén. Kérdezi a
pályázót, mivel a határozatban meg kell jelölni a munkabért is, hogy fenntartja-e azt a
bér igényt, amit a pályázatában megjelölt. 

Artner Szilvia pályázó: Igen.

Laczik Zoltán elnök: Ha nincs több kérdés a pályázóhoz, akkor kéri Simon Erikát,
hogy válaszoljon a feltett kérdésre.

Simon Erika pályázó: Hogy mi lenne 5 év múlva? Azt gondolja, hogy akkor már túl
vannak ezen a Covid fertőzésen és járványon és felépült egy egészen új Budaörs,
abszolút  új  igényekkel,  amit  a  művelődési  ház  folyamatosan  követett  és
visszacsatolásként  kért  és  ezeket  beépítette  a  mindennapjaiba.  A  mostani
együttműködés,  ami  van  az  intézményekkel,  Budaörs  kulturális  színtereivel  és
intézményeivel az még inkább megerősödik és közös programjaink vannak. Ez az
együttműködés fontos és szeretné ezt az elkövetkezendő 5 évben a térségi városok
kulturális  intézményeivel  is  kialakítani  és  megerősíteni.  Közös  programokat
szervezni,  aminek az első lépései  már most  történnek,  tehát  egy közös hirdetési



felületnek a kialakítása. Szeretné, hogy 5 év múlva, aki oda bemegy, ugyanolyan jól
érezze  magát  és  ugyanúgy  megkapjon  minden  lehetőséget  arra,  hogy  a
rendezvénye  és  eseménye  tökéletes  legyen.  Ugyanúgy  nagyon  jó  kollegákkal
dolgozik  5  év  múlva  is,  akik  ebbe  mind  bele  tudnak  simulni  és  képesek  adni.
Fontosak  maradnak  a  közösségek  annyira,  hogy országosan  ismert  közösségeik
lesznek. Az egyik már efelé halad, a Surranó Tornaklub. Számos más, új klubbot,
közösséget indítani és segíteni azt, hogy az emberek megérezzék azt, hogy milyen
egy  közösségben  szocializálódni  és  mi  az,  amit  utána  tovább  tudnak  vinni  a
mindennapokba, vagy ők mit tudnak adni a közösségnek. Fontosnak találja,  hogy
maradjanak meg a hagyományok. Ami még fontos az az ismeretterjesztés, ebben
benne van a rendezvények nagy palettája. Szeretné, hogy a városnak jó legyen ez a
művelődési  ház,  tehát  hogy  az  ott  folyó  dolgok  a  város  lakosait  elégítsék  ki
elsősorban és az már csak egy plusz öröm, hogyha tudnak nyitni mások felé is.

Biró Gyula alpolgármester: Régóta ismerik egymást, de azt kell mondja neki egy
kicsit kevés volt ez a pályázat. Mindenképpen szeretné, hogy maradjon, de jó szívvel
nem tudná támogatni, hogy 5 évet. Azt, hogy hogyan lehetne ebből egy kicsit többet
kihozni – amit javasol is a bizottságnak – egy bizonyos időre hosszabbítsa meg az
ön mandátumát, és akkor közben próbáljuk kitalálni,  akár közösen akár egyénileg
hogyan  lehetne  egy  kicsit  még  élénkebbé  tenni.  Tudja,  hogy  most  majd  megint
beleszaladnak egy pandémába, aztán lehet ez megint nagyon hátra fog sorolni sok
mindent, de úgy gondolja, hogy végig olvasva a pályázatát 90%-ban leírta azokat a
programokat,  amik  egyébként  így  is  mennek,  több  kevesebb  látogatottsággal.
Továbbra is hiányolja, hogy városszerte nem igazán ismertek a programok. Hiszen -
nem mintha ő maga járna, de minden hónapban kap programot - amit a tévé közvetít
azt  meg  szokta  nézni  és  nagyjából  ott  látja,  hogy van  egy törzsközönség,  ugye
nyilvánvaló hogy ők járnak, de úgy gondolja, hogy ezt ki kellene szélesíteni. Nem
akar példálózni más helyekkel, ahol szerinte pezsgőbb élet folyik, de úgy gondolja,
hogy itt  is meg lehet valósítani, ez csak programok kérdése. Ez a véleménye, és
reméli  nem  haragszik  meg  emiatt.  Javasolja  a  bizottságnak,  hogy  egy  évre
hosszabbítsa meg a kinevezését, és 2022. őszén újra írjon ki a bizottság, illetve a
testület egy pályázatot és akkor mind a ketten újra pályázhatnak, amire tisztázódik az
a bizonyos x év. És mind a kettőjüknek, ha pályázni akarnak bőven van idejük ez újra
megtenni.

Simon Erika  pályázó: Ez  nem lesz  egy egyszerű  év,  mivel  újra  belefutnak  egy
pandémába.  Biztos  benne,  hogy  valamilyen  szinten  látványosan  látni  a
mindennapokban, hogy sokkal visszahúzódóbbak lesznek az emberek. Az, hogy ez
merre megy, az a kérdés. Izgalmas lesz ez az egy év, de ebben benne van ez is,
hogy  nagy  változások  nem  lesznek,  amit  meg  lehetne  mutatni.  Fontosabbakká
válnak a kültéri rendezvények, ezen az úton vannak a változások.

Farkas Benedek képviselő: Kiegészítésként elmondja, hogy alpolgármester úr nem
azt mondta, hogy a bizonyításra szeretne adni egy évet, hanem egy jobb koncepció,
jobb vízió kidolgozására. Szóval itt  nem arról  van szó, hogy a pandémia ellenére
meg kell győzni a bizottságokot a művház jelenlegi működésével, hanem hogy egy
meggyőzőbb víziót szeretnének majd látni egy év múlva.  

Laczik  Zoltán  elnök: Miután  nincs  több  kérdés  felteszi  szavazásra  Biró  Gyula
alpolgármester  által  megfogalmazott  javaslatot,  miszerint  2022.  január  1-től  2022.



december  31-ig  hosszabbítsák  meg  Simon  Erika  kinevezését.  A  javaslatot  a
bizottság 8 igen 2 tartózkodás szavazattal elfogadta.

dr. Czuczor Gergely képviselő: Elmondja, hogy tartózkodni fog, de csak az egy év
miatt.  Nem  azért  fog  tartózkodni,  mert  nem  ért  vele  egyet,  hogy  Simon  Erikát
válasszák meg, hanem az egy év miatt.

Laczik Zoltán elnök: Felteszi szavazásra a határozati javaslatot azzal, hogy Simon
Erika kinevezése a módosításnak megfelelően 1 évre szól, emiatt a próbaidőről nem
kell  dönteni,  továbbá a munkabérigénye 600.000 Ft,  melyet  a bizottság  8 igen 2
tartózkodás szavazattal elfogadott.  

23/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat
A Budaörsi  Jókai  Mór  Művelődési  Ház  igazgatói  álláshelyére  kiírt  pályázati
felhívására beérkezett pályázatok elbírálása

1.    Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Közoktatási, Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  a  beérkezett  pályázatok  és  a  szakmai  bizottság
véleménye alapján az Önkormányzat fenntartásában működő  Budaörsi Jókai Mór
Művelődési  Ház  igazgatói  feladatainak  ellátására  2022.  január  1-től  2026.
december 31-ig Simon Erikát javasolja megbízni.

2.  A Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-
testületnek,  hogy  kérje  fel  a  Polgármestert  a  munkaszerződés  elkészítésre  az
alábbiak szerint: 
A munkavégzés helye: 2040 Budaörs, Szabadság út 26.
A  Munkáltató  a  JMMH  igazgatóját  a  2012  évi  I.  törvény  (továbbiakban:  Mt.)
magasabb vezető állású munkavállalókra vonatkozó szabályai szerint foglalkoztatja. 
Munkabér: 600.000 Ft. 

4.) Helyi Esélyegyenlőségi Szószóló beszámolója tevékenységéről

Keller-Deák  Kristóf: Elolvasva  a  beszámolót,  néhány  gondolatot  szeretne
hozzáfűzni.  Az egyik,  hogy többször szerepelt  a beszámolóban, hogy a Covid az
elmúlt  időszakban  és  mostanság  is,  a  megerősödése  miatt  a  különböző
korosztályokat  és  közösségeket  elég  károsan  érintette.  Ezt  ő  maga  is  a  saját
korosztályában  és  közösségeiben  is  tapasztalta.  Kitüntetett  figyelemmel  olvasta
végig különösen a fiatalságról szóló részt, amiből kitűnt, hogy főleg az alkohol és
drog problémák, amik nagyon sokszor szerepelnek a beszámolóban. Úgy gondolja,
hogy ezekkel iskolán kívül nagyon nehéz foglalkozni, főleg a szülőkre családra hárul
a  felelősség,  hogy  mi  történik  a  gyerekkel  és  ezekkel  a  káros  szenvedélyekkel
hogyan él. Azzal végképp egyetért, hogy az iskolában, vagyis legalább valamilyen
közösségi  szinten  ezekkel  mindenképp  tenni  kell  valamit  minden  lehetséges
eszközzel, ami az önkormányzatnak akármilyen módon rendelkezésre áll. A végén
pedig  csak  két  rövid  részletet  szeretne  kiemelni,  teljesen  kommentár  nélkül.  A
fiatalságról  szóló  részből:  „Hagyományos  családmodell  kapjon  hangsúlyt  a
nélkülözhetetlen szerepek kihangsúlyozásával.”. A másik: ”Sajnos az értékvesztés, a



hagyományos  családmodell  átíródása,  nehezítik  a  gyermekek  eligazodását  a
világban.”

Vágó Csaba kabinetvezető: Mielőtt még a kormánypropaganda gender ideológiai
ablakán bemásznának, azelőtt szeretné ezt megállítani. Alapvetően a hagyományos
családmodell  alatt  nyilván a költő  azt  is  érthette,  amit  nyilván nem sikerült  teljes
mértékben abszolválni, hogy mondjuk elvált szülők gyermekeként nem hagyományos
családmodellben nő valaki fel és a válások száma igen magas, tragikusan magas. A
másik  fele,  érti,  hogy  iskolai  programok  keretében  kéne  valamilyen  szintű
elképzelésnek  lennie  arról,  hogy  a  droggal  meg  az  alkohollal  hogyan  bánjanak
csínján a fiatalok, teljesen rendben van. Azzal együtt, hogy neki is nagyon fontos és
számít,  de  a  jelenlegi  kormánynak  nincs  érvényben  sem alkohollal  kapcsolatban
prevenciós stratégiája, meg tavaly lejárt a korábbi drog stratégájának a határideje,
tehát jelenleg ez az ország stratégiai elképzelések nélkül megy bele ebbe a dologba.
De ezt nem is akarta volna szóbahozni, inkább csak arra akart volna kilyukadni, hogy
nagyon szívesen leül a tankerület vezetőjével különböző iskolai ügyekről beszélgetni,
ha bármikor is válaszolt volna bármilyen olyan kérdésre, ami időpont egyeztetésre
vonatkozott. Hiszen számos olyan közös dolguk van, amit végig kellene beszélni. Ez
mind  a  mai  napig  nem  történt  meg.  Nyitott  kapukat  dönget  bárki,  aki  erre  akar
rávenni.  Rigó Katalin tankerület vezető igazható asszonnyal nagyon szívesen leül
bármikor, amikor neki is alkalmas. Számos dologban egyetértenek. Lehet ez nem
derült ki abból, amit mondott, de ennek ellenére tényleg fontos kérdésekről van szó.

Laczik  Zoltán  elnök:  Miután  több  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett,  így  felteszi
szavazásra a határozati javaslatot, melyet a bizottság 10 egyhangú igen szavazattal
elfogadott. 

24/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat
Helyi Esélyegyenlőségi Szószóló beszámolója tevékenységéről

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az előterjesztés mellékletét
képező - Helyi Esélyegyenlőségi Szószóló 2021. évi munkájáról szóló beszámolóját
fogadja el.

5.) Javaslat az önkormányzat saját halottjává nyilvánítás szabályozásáról szóló
önkormányzati rendelet megalkotására

Vágó Csaba kabinetvezető:  Ismerteti  az előterjesztést.  Arra a kérdésre szeretne
válaszolni,  amit  ülés  előtt  tettek  fel  neki,  hogy  miért  tárgyalja  a  KMISB  az
előterjesztést.  Gyakorlatilag  minden  olyan  rendeletalkotási  javaslatot  idehoznak,
amiről egy picit  is felmerülhet, hogy esetleg a KMISB-t, mint nem szakbizottságot
ebben a kérdésben érdekli.

Laczik  Zoltán  elnök:  Az  előterjesztéshez  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett,  így
felteszi  szavazásra a határozati  javaslatot,  melyet  a bizottság  10 egyhangú igen
szavazattal elfogadott. 



25/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat
Javaslat  az  önkormányzat  saját  halottjává  nyilvánítás szabályozásáról  szóló
önkormányzati rendelet megalkotására

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek az önkormányzat saját
halottjává  nyilvánításáról  szóló  önkormányzati  rendelet  megalkotását  a  melléklet
szerint.

6.) Városi Sportcsarnok 2022-re vonatkozó pályázatainak elbírálása

Vágó Csaba kabinetvezető: Ismerteti az előterjesztést. Aki akár csak egyetlen egy
évet is eltöltött már ebben a bizottságban, az tudja, hogy miről van szó. Le vannak
írva  a kérelmek,  erről  kell  állást  foglalni  és dönteni,  annak a tudomásulvételével,
hogy a bérleti díjai a csarnoknak nőttek.

Laczik  Zoltán  elnök:  Az  előterjesztéshez  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett,  így
felteszi  szavazásra a határozati  javaslatot,  melyet  a bizottság  10 egyhangú igen
szavazattal elfogadott. 

26/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat
Városi Sportcsarnok 2022-re vonatkozó pályázatainak elbírálása

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  javasolják  a  Képviselő-testületnek,  hogy  a  városi
sportcsarnok  használatára  9.906.000  Ft-ot  biztosítson  a  város  2022.évi
költségvetésében.

2. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  az  alábbi
kérelmezők  részére,  2022-ben  a  Városi  Sportcsarnok  használatára,  a  következő
támogatásokat hagyja jóvá a 2022. évi pályázati keret terhére.

I. Illyés Gyula Gimnázium, szalagavató – 2022. január 14. 1.651.000 Ft 
II. Budaörsi Kézilabda Sport Kft. X. Decathlon Kupa, iskolásoknak – 2022. május

23. 1.651.000 Ft
III. VIVART Zeneművész Egyesület, Budaörs Fesztivál záró koncert – 2022 május 8.

1.651.000 Ft 
IV. Szent Benedek Iskola, Szalagavató – 2022. november 25. 1.651.000 Ft
V. Budaörsi Sport Club – 2022. (pontos időpont még nem ismert) 1.651.000 Ft

7.) Óvodai álláshelyek módosítása



Laczik  Zoltán  elnök:  Az  előterjesztéshez  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett,  így
felteszi  szavazásra a határozati  javaslatot,  melyet  a bizottság  10 egyhangú igen
szavazattal elfogadott. 

27/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat
Óvodai álláshelyek módosítása

1. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Közművelődési
és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek  a  Budaörsi  Csillagfürt
Óvodában az óvodapedagógus 10 /nemzetiségi óvodapedagógus 3, Budaörsi Vackor
Óvodában  az  óvodapedagógus  8  /  nemzetiségi  óvodapedagógus  3  és  a  Zippel-
Zappel  Német  Nemzetiségi  Óvodában  az  óvodapedagógus  0  /  nemzetiségi
óvodapedagógus 13 óvodai álláshely átcsoportosítását.

2. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Közművelődési
és  Sport  Bizottsága  javasolja  a  Képviselő  testületnek  a  Zippel-Zappel  Német
Nemzetiségi  Óvodában  a  konyhai  kisegítő  0  /  dajka  6  óvodai  álláshely
átcsoportosítását. 

3. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Közművelődési
és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő testületnek a Budaörsi Csicsergő Óvoda
Rózsa  Utcai  Tagóvoda  takarítói  álláshely  további  0,5  álláshellyel  történő
megemelését mindösszesen 1,5 álláshelyre.

4. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Közművelődési
és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő testületnek, hogy a Budaörsi  Csicsergő
Óvoda  Rózsa  Utcai  Tagóvoda  takarítói  álláshely  további  0,5  álláshellyel  járó
költségének fedezetét az Önkormányzat mindenkori költségvetésébe terveztesse be.

5. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Közművelődési
és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az Önkormányzat
által fenntartott óvodák álláshelyeit 2022. január 1. napjától az alábbiak szerint:

A jóváhagyott álláshelyek száma munkakörönként 2022. január 1. napjától
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Budaörsi
Csicsergő
Óvoda 8 9 1 1 0 1 2 6 1 1 1 0 31

Budaörsi
Csicsergő  Óvoda
Rózsa  Utcai

15 0 3 0 0 1 3 7 2 1,5 1 1 34,5
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Tagóvodája 

Budaörsi
Csillagfürt
Óvoda 10 3 1 1 0 1 2 6 1 1 1 0 27

Holdfény Utcai
Óvoda 9 0 2 1 2 1 1 5 1 1,75 1 0 24,75

Budaörsi
Kincskereső
Óvoda 13 0 3 0 0 1 2 6 1 2 1 0 29

Budaörsi
Mákszem
Óvoda 9 0 1 0 0 1 1 4 1 1 1 0 19

Kamaraerdei
Óvoda 9 0 1 0 0 1 1 4 1 1 1 0 19

Farkasréti
Pagony Óvoda 11 0 1 0 0 1 1 5 1 1 1 0 22

Budaörsi
Vackor Óvoda 8 3 1 0 0 1 1 6 1 0 1 0 22

Zippel-Zappel
Német
Nemzetiségi
Óvoda 0 13 1 0 0 1 1 6 0 1 1 0 24

Összesen: 92 28 15 3 2 10 15 55 10
11,2
5 10 1 252,25

8.)  Budaörs  Város  Önkormányzata  fenntartásában  működő  óvodákban
foglalkoztatott  óvodapedagógusok  illetménypótlékának  meghatározásáról
szóló 134/2020. (XII.18.) Polgármesteri határozat módosításáról

Vágó Csaba kabinetvezető: Ismerteti az előterjesztést.

Laczik  Zoltán  elnök:  Az  előterjesztéshez  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett,  így
felteszi  szavazásra a határozati  javaslatot,  melyet  a bizottság  10 egyhangú igen
szavazattal elfogadott. 

28/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat



Budaörs  Város  Önkormányzata  fenntartásában  működő  óvodákban
foglalkoztatott  óvodapedagógusok  illetménypótlékának  meghatározásáról
szóló 134/2020. (XII.18.) Polgármesteri határozat módosításáról

Budaörs  Város  Önkormányzata  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 

1. Budaörs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 22/2021.(VI.30.) ÖKT.
számú határozatát vonja vissza.

2. Budaörs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 134/2020. (XII.18.)
Polgármesteri  határozatát  módosítja  és  az  önkormányzat  fenntartásában
működő  óvodákban  alkalmazandó  illetménypótlékok  mértékét  az  alábbiak
szerint hagyja jóvá:

Pótlékra jogosult a 2011. évi
CXC.tv. 8.melléklete alapján

Pótlék mértéke az illetményalap
%-ban

max.  150 fő gyereklétszám
esetén óvodavezető

60%

max.  150  fő
gyermeklétszám  esetén
óvodavezető-helyettes,
tagóvodavezető

30%

munkaközösség vezető 5%

gyógypedagógiai 5%

9.)  A közművelődési,  közgyűjteményi  és  művészeti  intézmények,  valamint  a
költségvetési soron támogatott társadalmi szervezetek/ egyéb szervezetek
2022. évi munkaterveinek elfogadása

Vágó Csaba kabinetvezető: Alapvetően az, hogy egy intézmény munkatervi szinten
milyen következő évet képzel el magának, ennek az elfogadása nem egyenértékű
azzal, hogy ennek megvalósításhoz szükséges költségvetési forrást is biztosítanák,
még a költségvetés elfogadása előtt. Ha nem is évről évre, de 2-3 évente előkerül az,
hogy alkalmasint ezekkel a rutinszerű beadott programtervezetekkel érdemes lenne
egyszer  hosszabban  foglalkozni.  Arra  tesz  javaslatot,  hogy  úgy  fogadja  el  vagy
utasítsa el, tárgyalja meg a bizottság ezt a napirendet, hogy ennek a részletesebb
megvitatására szerinte lenne igény és erre januárban kerítsenek majd sort, ahol az
egész bizottság ott van és intézményenként végig beszélnek mindent. Most azt kéri,
hogy fogadják el a munkaterveket azzal együtt, hogy januárban ennek a részleteit
végig beszélik és még mindig van idő módosító indítványokat elfogadni.

Laczik Zoltán elnök: Feltette szavazásra a kérdést, hogy Berzsenyi Bellaagh Ádám
szót kapjon. Megállapítja, hogy a kérést a Bizottság a 10 egyhangú igen szavazattal
támogatta



29/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat
Hozzászólási  jog biztosítása Berzsenyi  Bellaagh Ádám, a Latinovits Színház
igazgatója részére

Budaörs  Város  Önkormányzatának  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága  úgy  dönt,  hogy  „A  közművelődési,  közgyűjteményi  és  művészeti
intézmények,  valamint  a  költségvetési  soron  támogatott  társadalmi  szervezetek/
egyéb  szervezetek  2022.  évi  munkaterveinek  elfogadása” c.  napirendi  pont
tárgyalása során hozzászólási jogot biztosít Berzsenyi Bellaagh Ádám, a Latinovits
Színház igazgatója részére.

Berzsenyi  Bellaagh  Ádám,  a  Latinovits  Színház  igazgatója:  Intézményvezetői
oldalról  a  kabinetvezető  úr  gondolatához  annyit  szeretne  hozzátenni,  hogy  az
intézményeknek is nagy segítség lenne, ha kapnának konkrét visszajelzést ezekkel a
munkatervekkel kapcsolatban. Mindig igyekeznek elég sok időt beletenni abba, hogy
áttekinthető  legyen  az  intézmény  működése.  Tudja,  hogy  több  intézményvezető
hasonló véleményen van, ezért mindenképpen örülne, ha lenne egy ilyen dialógus és
esetleg ennek eredményét az intézményekkel is meg lehetne osztani. 

Biró  Gyula  alpolgármester: Messzemenőkig  támogatja,  amit  a  kabinetvezető
mondott, azért is mert volt már olyan egyesület, aki volt itt bent és azt mondta, hogy
ha azt a kért igényt nem kapja meg, akkor nem fogja tudni teljesíteni, amit vállalt.
Valószínűleg átírná a munkatervét.  Javasolja,  hogy úgy fogadja el  a bizottság az
előterjesztést,  hogy  „tudomásul  vette”  vagy  hasonló  döntés  kellene  és  utána
januárban még egyszer  végig tárgyalni,  amikor  már nagyjából  látják a számokat,
mert  azt  ma  senki  nem  tudja,  hogy  2022.  évi  költségvetésbe  mi  fog  beleférni.
Javaslata szerint az „elfogadja” szót hagyják ki a határozati javaslatból, csak annyi
legyen, hogy megismerte. 

Laczik Zoltán elnök: Az előterjesztéshez több észrevétel nem érkezett, így felteszi
szavazásra  a  módosító  javaslatot,  miszerint  az  elfogadás  szó  ne  szerepeljen  a
határozati javaslatban, melyet a bizottság 10 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
Felteszi  szavazásra az így módosított  határozati  javaslatot,  melyet a bizottság  10
egyhangú igen szavazattal elfogadott.

30/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat
A  közművelődési,  közgyűjteményi  és  művészeti  intézmények,  valamint  a
költségvetési  soron  támogatott  társadalmi  szervezetek/  egyéb  szervezetek
2022. évi munkaterveinek elfogadása

1.)  Budaörs Város Önkormányzat  Képviselő-testületének Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  az  alábbiakban  felsorolt intézmények  2022.  évre
benyújtott  munkaterveit  megismerte,  azok  tudomásul  vételét  javasolja  a
Képviselő-testületnek:  



Budaörsi  Jókai  Mór  Művelődési  Ház  és  intézményei,  Budaörsi  Latinovits
Színház és Városi Ifjúsági Klub, Gróf Bercsényi Zsuzsanna Városi Könyvtár,
Kamaraerdei Közösségi Ház, 

2.)  Budaörs Város Önkormányzat  Képviselő-testületének Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága az  alábbiakban  felsorolt társadalmi  szervezetek  és
egyéb  szervezetek  2022.  évre  benyújtott  munkaterveit  megismerte  azok
tudomásul vételét javasolja a Képviselő-testületnek: 

Budaörsi  Önkéntes  Tűzoltó  Egyesület,  Budaörsi  Polgárőr  Egyesület,
Régészeti kiállítás- Régiségbúvár Egyesület,  Csiki pihenőkert- Régiségbúvár
Egyesület;   Pro  Musica  Kórusalapítvány;   Lyra  Dalkör  Egyesület;   Gyepük
Népe Alapítvány (Szélrózsa Néptánc);  Széll  Kulturális  Egyesület  (  Budaörs
Néptánc); Budaörsi Fúvószenei Egylet Piros Rózsa Dalkör Egyesület; BUM-
Zichy major üzemeltetése; 2040  Építész  Egyesület-  Zichy  major;
VIVART  Zeneművész  Egyesület;  BSC  1924.  Labdarúgó  Kft.-   Árok  u.-i
Sportcentrum  működési  támogatás;  BSC  1924.  Labdarúgó  Kft.  -  Budaörsi
felnőtt  labdarúgás  támogatása;  Budaörsi  Sport  Club  (BSC)  szakosztályok;
BDSE (Budaörsi  Diáksport  Egyesület);  Budaörs  Fesztivál  -  (Kőporosy Bt.);
BULÁKE  (Buda-környéki  Látássérültek  Egyesület);  Liver  3.  és  …  FC
Egyesület
Zöldkör  Egyesület;  Aramis  Sportegyesület  működés  és  Sportcsarnok
fenntartása; Primanima Kft. ( Babtér-Animációs Bázis); Budaörsi Vigasságok
(Kőporosy  Bt);  Vivace  Egyesület;  Budaörsi  Napló  -  Budaörsi  Napló  Bt.;
Budaörsi  Infó  -  Starkiss  Kft.;  Sapszon  Ferenc  Kórus  Egyesület;  Budaörsi
Kézilabdasport  Nonprofit  Kft.;  Budakörnyéki  Televízió;  Wendler  Ferenc
Alapítvány, PostART Kulturális Színtér 

3.) A munkatervek jóváhagyása nem jelenti az abban szereplő költségvetési igények
jóváhagyását.

10.)  Támogatási  előleg  kérése  a  PRIMANIMA  2022  FESZTIVÁL
előszervezésének biztosítására

dr. Czuczor Gergely képviselő: Ha jól emlékszik, akkor a 2020-2021-es Fesztivál
pont  a  Covid  miatt  nem  tudott  megvalósulni,  vagy  valamilyen  részleges
megvalósulás volt.  Ennek kapcsán kérdezi,  hogy a megítélésre kerül  20-25 millió
Ft/év összegeknek az elszámolása rendben megtörtént-e, illetve maradt annyi, hogy
pont ezt az előleget át lehetne csoportosítani. Kérdezi a hivatalt, hogy megtörténtek-
e az elszámolások erre a két évre.

Zsák  András  közművelődési  osztályvezető: Az  elszámolások  minden  évben
megtörténnek és mivel éves támogatásról beszélünk, nincs ilyen, hogy maradvány
és áthozzák, hiszen az évről el kell számolni, a maradvány összeget pedig vissza kell
fizetni. Nincs ebből származó tartalék.



Laczik Zoltán elnök: Több kérdés, észrevétel nem érkezett, így felteszi szavazásra
a  határozati  javaslatot,  melyet  a  bizottság  9  igen  1  tartózkodás szavazattal
elfogadott. 

31/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat
Támogatási  előleg  kérése  a  PRIMANIMA 2022  FESZTIVÁL előszervezésének
biztosítására

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy: 

1. a Primanima Kft.  részére – a 2021. november 15-én benyújtott kérelmében
foglaltakra  tekintettel  –  biztosítson  5.000.000  Ft  támogatást  előlegként  a
Primanima Fesztivál 2022 évi munkáinak előkészítéséhez. 
A támogatás  összegét  a  Budaörs  Város  2021.  évi  költségvetéséről  szóló
7/2021.  (II.  26.)  önkormányzati  rendelet  3.  sz.  melléklet,  I.  Működési
költségvetés kiadásai, 5. Egyéb működési célú kiadások, 5. Általános tartalék
terhére javasolja biztosítani.

2. Kérje  fel  a  Polgármestert,  hogy  a  5.000.000  Ft  előlegként  biztosított
támogatásról a Primanima Kft-vel a támogatási szerződést kösse meg.

3. Kérje  fel  a  Polgármestert,  hogy a  2022.  évi  költségvetés  tervezése  során
gondoskodjon  arról,  hogy  a  Primanima  Kft.  támogatására  tervezett  keret
5.000.000 Ft-tal csökkenjen.

11.) A Budaörsi Latinovits Színház SzMSz-ének módosítása

Laczik  Zoltán  elnök:  Az  előterjesztéshez  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett,  így
felteszi  szavazásra a határozati  javaslatot,  melyet  a bizottság  10 egyhangú igen
szavazattal elfogadott. 

32/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat
A Budaörsi Latinovits Színház SzMSz-ének módosítása

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport    Bizottsága  jóváhagyja  a  Budaörsi  Latinovits  Színház
SZMSZ-ének módosítását.

2. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport   Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy hagyja
jóvá  a  Budaörsi  Latinovits  Színháznál  2022.  január  01.  napjával  az  1  fő
világítási tárvezetői státusszal történő létszámbővítést.

Laczik Zoltán elnök: Több napirend nem lévén, az elnök megköszönte a munkát és
bezárta az ülést.



k.m.f.

Spányik József Laczik Zoltán
jegyzőkönyv-hitelesítő elnök
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	Zsák András közművelődési osztályvezető: A szakértői bizottságot a jogszabály alapján állították össze. Ennek a vezetője Kary József, aki ennek a szakmának az egyik legelismertebb szakembere. Mindkét pályázóval nagyjából egy-egy órás meghallgatást folyatatott a bizottság, és ez alapján állapította meg a véleményét, nem állapított meg sorrendet. Az egyik pályázó esetében – Artner Szilvia – az 5 éves szakmai gyakorlat követelményét hiányolta, illetve nem látta bizonyítottnak a bizottság. Ebben arra az álláspontra helyezkedett, hogy amennyiben a jövő heti testületi ülésig a pályázó be tudja mutatni ezeket az igazoló dokumentumokat, ami alapján a szakértő úgy látja, hogy az 5 éves szakmai gyakorlatnak a feltétele teljesül, akkor a pályázatát érvényesnek lehet tekinteni. Ebben az állapotában, ahogy most rendelkezésre áll, nem érvényes a pályázat. Amennyiben ezt a pályázó pótolni tudja és az 5 éves szakmai gyakorlatnak a ténye bebizonyosodik, akkor pedig a bizottság a két pályázatot egymás mellett tekintve a Szilvia pályázatát szakmailag nem tartotta megalapozottnak és támogathatónak. A másik pályázó – Simon Erika – pályázatát pedig támogathatónak tartotta, de nem 5 esztendő időtartamra, hanem ennél egy rövidebb időtartamra. Most van lehetősége a KMISB tagjainak a két pályázótól kérdezni, meghallgatni, amennyiben ki kívánják egészíteni a pályázatokat.
	Laczik Zoltán elnök: Tájékoztatja a bizottság tagjait, hogy minkét pályázó jelen van, aki szeretne kérdést feltenni, arra most van lehetősége, illetve ha a pályázó az elmondottakon kívül szeretne valamit közölni.
	dr. Czuczor Gergely képviselő: Mindkét pályázóhoz ugyanazt a kérdést tenné fel, hogy egyenlő esélyek legyenek. Hogyan képzeli el az intézmény jövőjét 5 év múlva, hova szeretne eljutni a mostani pozíció révén? Általános kérdés, csak röviden kéri, hogy válaszoljanak.
	Laczik Zoltán elnök: Javasolja, hogy ABC sorrendben válaszoljanak a pályázók.
	Artner Szilvia pályázó: Azt gondolja, hogy 5 év múlva Budaörs közművelődése a város innovatív és dinamikus fejlődésének megfelelően olyan színvonalú lesz, amilyen Budaörshöz méltó. Lesznek kulturális alapú gazdasági fejlesztésű programok a közművelődésben, ami olyasmit jelent, hogy kulturális séták, a belföldi turizmust vonzó Budaörshöz kapcsolódó programok és egy város brendet építő tendencia a közművelődésben, a várossal szorosan együttműködve és a város többi nemcsak önkormányzati fenntartású intézményeivel. Tehát a művelődési ház bizonyos ernyő, kulturális ernyő-szervezet, programszervező iroda, kulturális centrum szerepét látná el és egy kulturális kapu képét nyújtaná. Ahogy Budaörs egy tranzit város a közlekedésben Budapest és az agglomeráció és a vidék között, így a kulturális intézményei és művelődési háza is egy hasonló feladatot látna el. Kapcsolatot teremtve más városokkal, más forrásokat is felkutatva, mint az önkormányzati támogatás, külföldi kapcsolatokat keresve esetleg, különféle kulturális brendekkel foglalkozó cégekkel, illetve szervezetekkel közös programok kidolgozása, amik a városra illeszthetők. Gondol itt arra például, hogy van ez a Budapest 100 program, mai most már 8 éve van. Egy pályázatból indult, ami a lakosságot arra kérte, hogy Budapestről száz szóban írjon egy-egy történetet és most már ott tart, hogy minden évben van ebből egy kiadvány és egy óriásplakát kiállítás, amihez grafikusokat kérnek fel, helyi grafikusokat arra, hogy illusztrálják a történeteket, az ő műveikből lesz kiállítás és velük együttműködve indíthatnánk egy Budaörs 100 programot is.
	Biró Gyula alpolgármester: Szakmai bizottság azt állítja, hogy nem teljesül a követelmény, mely szerint 5 éves szakmai gyakorlata van, ez igaz?
	Artner Szilvia pályázó: Nem gondolja, hogy ez igaz. Prezentálni tudja az 5 éves szakmai gyakorlatot. Félreértette azt, hogy ő vezetői gyakorlatnak gondolta, ezt az öt évet és nem nyújtotta be külön a szakmai gyakorlatra vonatkozó kéréseket. Elolvasta az EMMI ide vonatkozó rendelkezését mára és ő követelménynek az 5 év közművelődési gyakorlatot állítja, nem közvetlenül közművelődési intézményben, de közművelődési jellegű feladat végzését. Népművelődési szakon végzett, ott eleve közművelődési gyakorlat volt az egyetemi gyakorlat és utána is dolgozott a közművelődésben. Viszont hosszabb ideig nem állami intézményben, nem közművelődési intézményben, de közművelődési feladatokat végzett, kulturális projektvezetőként a Zsámbéki Nyári Színháznál, 5 évet megbízási szerződéssel. A zsámbéki művház és az önkormányzat egy közösen létrehozott egyesületén keresztül bízott meg munkával mindenkit, szóval kiszervezték a munkát. És ez nem volt egyértelmű számára, hogy munkáltatói igazolást tőlük milyen módon kérhet. Ez megoldható elgondolása szerint.
	Laczik Zoltán elnök: Szeretné itt is hangsúlyozni, amiről volt szó, vagy talán még lesz is szó, amint a szakmai bizottság javaslata is csak javaslat, úgy az önkormányzati bizottság mai döntése is csak javaslat a Képviselő-testület felé. A végső döntést a Képviselő-testület fogja meghozni a december 8-i ülésén. Kérdezi a pályázót, mivel a határozatban meg kell jelölni a munkabért is, hogy fenntartja-e azt a bér igényt, amit a pályázatában megjelölt.
	Artner Szilvia pályázó: Igen.
	Laczik Zoltán elnök: Ha nincs több kérdés a pályázóhoz, akkor kéri Simon Erikát, hogy válaszoljon a feltett kérdésre.
	Simon Erika pályázó: Hogy mi lenne 5 év múlva? Azt gondolja, hogy akkor már túl vannak ezen a Covid fertőzésen és járványon és felépült egy egészen új Budaörs, abszolút új igényekkel, amit a művelődési ház folyamatosan követett és visszacsatolásként kért és ezeket beépítette a mindennapjaiba. A mostani együttműködés, ami van az intézményekkel, Budaörs kulturális színtereivel és intézményeivel az még inkább megerősödik és közös programjaink vannak. Ez az együttműködés fontos és szeretné ezt az elkövetkezendő 5 évben a térségi városok kulturális intézményeivel is kialakítani és megerősíteni. Közös programokat szervezni, aminek az első lépései már most történnek, tehát egy közös hirdetési felületnek a kialakítása. Szeretné, hogy 5 év múlva, aki oda bemegy, ugyanolyan jól érezze magát és ugyanúgy megkapjon minden lehetőséget arra, hogy a rendezvénye és eseménye tökéletes legyen. Ugyanúgy nagyon jó kollegákkal dolgozik 5 év múlva is, akik ebbe mind bele tudnak simulni és képesek adni. Fontosak maradnak a közösségek annyira, hogy országosan ismert közösségeik lesznek. Az egyik már efelé halad, a Surranó Tornaklub. Számos más, új klubbot, közösséget indítani és segíteni azt, hogy az emberek megérezzék azt, hogy milyen egy közösségben szocializálódni és mi az, amit utána tovább tudnak vinni a mindennapokba, vagy ők mit tudnak adni a közösségnek. Fontosnak találja, hogy maradjanak meg a hagyományok. Ami még fontos az az ismeretterjesztés, ebben benne van a rendezvények nagy palettája. Szeretné, hogy a városnak jó legyen ez a művelődési ház, tehát hogy az ott folyó dolgok a város lakosait elégítsék ki elsősorban és az már csak egy plusz öröm, hogyha tudnak nyitni mások felé is.
	Biró Gyula alpolgármester: Régóta ismerik egymást, de azt kell mondja neki egy kicsit kevés volt ez a pályázat. Mindenképpen szeretné, hogy maradjon, de jó szívvel nem tudná támogatni, hogy 5 évet. Azt, hogy hogyan lehetne ebből egy kicsit többet kihozni – amit javasol is a bizottságnak – egy bizonyos időre hosszabbítsa meg az ön mandátumát, és akkor közben próbáljuk kitalálni, akár közösen akár egyénileg hogyan lehetne egy kicsit még élénkebbé tenni. Tudja, hogy most majd megint beleszaladnak egy pandémába, aztán lehet ez megint nagyon hátra fog sorolni sok mindent, de úgy gondolja, hogy végig olvasva a pályázatát 90%-ban leírta azokat a programokat, amik egyébként így is mennek, több kevesebb látogatottsággal. Továbbra is hiányolja, hogy városszerte nem igazán ismertek a programok. Hiszen - nem mintha ő maga járna, de minden hónapban kap programot - amit a tévé közvetít azt meg szokta nézni és nagyjából ott látja, hogy van egy törzsközönség, ugye nyilvánvaló hogy ők járnak, de úgy gondolja, hogy ezt ki kellene szélesíteni. Nem akar példálózni más helyekkel, ahol szerinte pezsgőbb élet folyik, de úgy gondolja, hogy itt is meg lehet valósítani, ez csak programok kérdése. Ez a véleménye, és reméli nem haragszik meg emiatt. Javasolja a bizottságnak, hogy egy évre hosszabbítsa meg a kinevezését, és 2022. őszén újra írjon ki a bizottság, illetve a testület egy pályázatot és akkor mind a ketten újra pályázhatnak, amire tisztázódik az a bizonyos x év. És mind a kettőjüknek, ha pályázni akarnak bőven van idejük ez újra megtenni.
	Simon Erika pályázó: Ez nem lesz egy egyszerű év, mivel újra belefutnak egy pandémába. Biztos benne, hogy valamilyen szinten látványosan látni a mindennapokban, hogy sokkal visszahúzódóbbak lesznek az emberek. Az, hogy ez merre megy, az a kérdés. Izgalmas lesz ez az egy év, de ebben benne van ez is, hogy nagy változások nem lesznek, amit meg lehetne mutatni. Fontosabbakká válnak a kültéri rendezvények, ezen az úton vannak a változások.
	Farkas Benedek képviselő: Kiegészítésként elmondja, hogy alpolgármester úr nem azt mondta, hogy a bizonyításra szeretne adni egy évet, hanem egy jobb koncepció, jobb vízió kidolgozására. Szóval itt nem arról van szó, hogy a pandémia ellenére meg kell győzni a bizottságokot a művház jelenlegi működésével, hanem hogy egy meggyőzőbb víziót szeretnének majd látni egy év múlva.
	Laczik Zoltán elnök: Miután nincs több kérdés felteszi szavazásra Biró Gyula alpolgármester által megfogalmazott javaslatot, miszerint 2022. január 1-től 2022. december 31-ig hosszabbítsák meg Simon Erika kinevezését. A javaslatot a bizottság 8 igen 2 tartózkodás szavazattal elfogadta.
	dr. Czuczor Gergely képviselő: Elmondja, hogy tartózkodni fog, de csak az egy év miatt. Nem azért fog tartózkodni, mert nem ért vele egyet, hogy Simon Erikát válasszák meg, hanem az egy év miatt.
	Laczik Zoltán elnök: Felteszi szavazásra a határozati javaslatot azzal, hogy Simon Erika kinevezése a módosításnak megfelelően 1 évre szól, emiatt a próbaidőről nem kell dönteni, továbbá a munkabérigénye 600.000 Ft, melyet a bizottság 8 igen 2 tartózkodás szavazattal elfogadott.
	23/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat

	A Budaörsi Jókai Mór Művelődési Ház igazgatói álláshelyére kiírt pályázati felhívására beérkezett pályázatok elbírálása
	4.) Helyi Esélyegyenlőségi Szószóló beszámolója tevékenységéről
	Laczik Zoltán elnök: Miután több kérdés, észrevétel nem érkezett, így felteszi szavazásra a határozati javaslatot, melyet a bizottság 10 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	24/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat
	Helyi Esélyegyenlőségi Szószóló beszámolója tevékenységéről

	Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az előterjesztés mellékletét képező - Helyi Esélyegyenlőségi Szószóló 2021. évi munkájáról szóló beszámolóját fogadja el.
	5.) Javaslat az önkormányzat saját halottjává nyilvánítás szabályozásáról szóló önkormányzati rendelet megalkotására
	Laczik Zoltán elnök: Az előterjesztéshez kérdés, észrevétel nem érkezett, így felteszi szavazásra a határozati javaslatot, melyet a bizottság 10 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	25/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat

	Javaslat az önkormányzat saját halottjává nyilvánítás szabályozásáról szóló önkormányzati rendelet megalkotására
	6.) Városi Sportcsarnok 2022-re vonatkozó pályázatainak elbírálása
	Laczik Zoltán elnök: Az előterjesztéshez kérdés, észrevétel nem érkezett, így felteszi szavazásra a határozati javaslatot, melyet a bizottság 10 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	26/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat

	Városi Sportcsarnok 2022-re vonatkozó pályázatainak elbírálása
	7.) Óvodai álláshelyek módosítása
	Laczik Zoltán elnök: Az előterjesztéshez kérdés, észrevétel nem érkezett, így felteszi szavazásra a határozati javaslatot, melyet a bizottság 10 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
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	Óvodai álláshelyek módosítása
	8.) Budaörs Város Önkormányzata fenntartásában működő óvodákban foglalkoztatott óvodapedagógusok illetménypótlékának meghatározásáról szóló 134/2020. (XII.18.) Polgármesteri határozat módosításáról
	Laczik Zoltán elnök: Az előterjesztéshez kérdés, észrevétel nem érkezett, így felteszi szavazásra a határozati javaslatot, melyet a bizottság 10 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	28/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat

	Budaörs Város Önkormányzata fenntartásában működő óvodákban foglalkoztatott óvodapedagógusok illetménypótlékának meghatározásáról szóló 134/2020. (XII.18.) Polgármesteri határozat módosításáról
	9.) A közművelődési, közgyűjteményi és művészeti intézmények, valamint a költségvetési soron támogatott társadalmi szervezetek/ egyéb szervezetek 2022. évi munkaterveinek elfogadása
	Laczik Zoltán elnök: Az előterjesztéshez több észrevétel nem érkezett, így felteszi szavazásra a módosító javaslatot, miszerint az elfogadás szó ne szerepeljen a határozati javaslatban, melyet a bizottság 10 egyhangú igen szavazattal elfogadott. Felteszi szavazásra az így módosított határozati javaslatot, melyet a bizottság 10 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	30/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat

	A közművelődési, közgyűjteményi és művészeti intézmények, valamint a költségvetési soron támogatott társadalmi szervezetek/ egyéb szervezetek 2022. évi munkaterveinek elfogadása
	10.) Támogatási előleg kérése a PRIMANIMA 2022 FESZTIVÁL előszervezésének biztosítására
	Laczik Zoltán elnök: Több kérdés, észrevétel nem érkezett, így felteszi szavazásra a határozati javaslatot, melyet a bizottság 9 igen 1 tartózkodás szavazattal elfogadott.
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	Támogatási előleg kérése a PRIMANIMA 2022 FESZTIVÁL előszervezésének biztosítására
	Laczik Zoltán elnök: Az előterjesztéshez kérdés, észrevétel nem érkezett, így felteszi szavazásra a határozati javaslatot, melyet a bizottság 10 egyhangú igen szavazattal elfogadott.
	32/2021. (XII.01.) KMISB sz. határozat

	Laczik Zoltán elnök: Több napirend nem lévén, az elnök megköszönte a munkát és bezárta az ülést.

